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Hani Seif el-Nasr, Nader Riad, Huda Yassin Win in Specific Arab 

Federations' Sectors Elections 

 

Hani Seif e-Nasr won the chairmanship of the Economy and Investment 

Sector and Dr. Huda Galal Yassin won the vice-president post of the Arab 

Women Investors Union in the recent elections of the Economy and Investment 

Sector. 

It is worth mentioning that the sector includes the Arab Investors Union, 

Arab Women Investors Union, Arab Free Zones Union, Arab Bankers Union, 

Interarab Cambist Association (ICA), Arab Union for Venture Capital and Arab 

Union for Economic and Business Forum affiliated to the Arab Economic Unity 

of the Arab League. 

Sheikh Sabah Gaber al-Sabah won the chairmanship of the Arab Seaports 

Federation, while Badr el-Qady won the post of the Federation's vice-president. 

Dr. Nader Riad, chairman of the Arab Federation for the Protection of 

Intellectual Property Rights (AFPIPR), won the chairmanship of the Culture and 

Information Sector, while Mohamed el-Sabagh, chairman of the Arab 

Federation for Textile Industries (AFTI), won the chairmanship of the Industry 

and Production Sector. 

Following the elections, Secretary-General of the Council of the Arab 

Economic Unity of the Arab League, Ambassador Mohammad al-Rabea held a 

meeting with sectors' heads. Al-Rabea said that the coming period will see a 

different role for these associations. 
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The five sectors will attend the meetings of the Higher Coordination 

Committee for Joint Arab Action with the Arab League. In addition, we will call 

for the participation of these sectors in the activities of the Arab Economic 

Summits. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

* Translated from Arabic  
  Source: Al Alam Al Youm Newspaper 23/10/2010 
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Bei den Wahlen zu den arabischen spezialisierten 

Verbandssektoren: 

 

 

Der Sieg von Hani Sef Alnasr, Nader Riad und Hoda Yasin aus 

Ägypten 

 
 
 
 

□ Nahed Imam schrieb: 

 

Bei den Wahlen zum Sektor für Wirtschaft und Investitionen, zu dem der 

Dachverband der Arabischen Investoren, der Dachverband der Arabischen 

Investorinnen, der Arabische Dachverband der Freihandelszonen, der 

Dachverband der Arabischen Banker, der Arabische Dachverband der Händler 

an den Finanzmärkten, der Arabische Dachverband der Kleinunternehmen, der 

Arabische Dachverband des Risikokapitals, der Arabische Dachverband für das 

Wirtschaftforums und die Aktivitäten des Rates für die Arabische Wirtschaftliche 

Einheit gehören, wurden Hani Sef Alnasr zum Leiter des Sektors und Dr. Hoda 

Galal Yasin vom Dachverband der Arabischen Investorinnen zur 

stellvertretenden Leiterin des Sektors gewählt.  
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Bei denselben Wahlen wurden Al-Gaber Soubah zum Präsidenten des 

Dachverbands der Arabischen Häfen und General Hatem Al-Qadi zum 

Vizepräsidenten des Dachverbands gewählt. 

Außerdem wurden Dr. Nader Riad, der Präsident des Arabischen 

Dachverbands für den Schutz des geistigen Eigentums, zum Leiter des Sektors 

für Kultur und Informationen und Mohamed Al-Sabbagh, der Präsident des 

Arabischen Dachverbands der Textilindustrie, zum Leiter des Sektors für 

Industrie und Produktion gewählt. 

Nach den Wahlen traf Botschafter Mohamed Al-Rabii, der Generalsekretär 

des Rates für die Arabische Wirtschaftliche Einheit, die Leiter der Sektoren. 

Beim Treffen betonte Al-Rabii, dass die arabischen Dachverbände in der 

kommenden Phase eine aktivere Rolle spielen würden. So würden die fünf 

Sektoren auf den Tagungen des Obersten Kooperationskomitees der 

Arabischen Liga präsent sein. Außerdem werde man fordern, dass die Sektoren 

an den wirtschaftlichen arabischen Gipfeln teilnehmen.   

 

 

 

 
 

 
 
 
 

*Übersetzt aus dem arabischen Original 
Quelle: Das ägyptische Tagesblatt „Al-Alam Al-Youm Zeitung“ am 23.10.2010. 
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